
Kesäjuhla

Muisteltiin mennyttä kesäjuhlaa ja todettiin, että se vietiin onnistuneesti läpi. Myös
taloudellinen tulos jäi plussan puolelle.

Todettiin myös, että seuraavan kesäjuhlan iltamiin olisi saatava näytelmä aikaiseksi.
Näytelmän vetäjästä ei ole vielä tietoa.

Kiitokset kesäjuhlan talkoolaisille ja kaikille mukana olleille!

Kyläkysely

Keskusteltiin palautettujen kyselylomakkeiden
annista.

Kyselylomakkeita oli palautettu hieman vajaa 30%,
vapaa-ajan asukkailla palautusprosentti oli suurempi
kuin kanta-asukkailla. Työryhmä (Kalevi Nieminen,
Matti Tienari, Minna Sarvijärvi ja Tapani Tienari) oli
ennen kyläkokousta käynyt lomakkeet läpi.

Myönteisiksi asioiksi Parkkuussa koettiin mm.
luonto, kylän sijainti, järvet, koulu ja virkeä
kyläyhdistys.

Kielteisiksi asioiksi koettiin mm. kaupan
puuttuminen, jätepisteen epäsiisteys, eripuraisuus ja
kateus.

Toivomuksia uusien tonttien paikoiksi olivat Kuru-
Tampere -tienvarsi ja kylän keskusta. Vuokrattavia
tai myytäviä tiloja tiesi kolme vastanneista.

Kehittämishankkeista tärkeimpänä koettiin Saha-
Mylly -museointi ja entisöinti ja Seuratalon
kunnostus. Lisäksi toivottiin mm. luontopolkua,
hiihtolatua, lisää katuvaloja ja kioskia.

Kylän tapahtumista eniten osallistuttaisiin
kesäjuhlajärjestelyihin ja satunnaisiin tempauksiin.

Ikääntyviä ihmisiä tulisi auttaa puiden pilkkomisessa, kauppakyytien
järjestämisessä ja järjestämällä yhteisiä kokoontumisia.

Päätettiin, että Riihikosken Vilho vie kyselyvastaukset tietokone-expertille,
joka tekisi tietokoneella näistä yhteenvedon kyläsuunnitelmaa varten.
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Kyläkokous pidettiin koululla 6.9.2000 ja läsnä
oli 8 kyläläistä. Kokouksessa käsiteltiin
seuraavia asioita

Puheenjohtaja Kalevi Nieminen avasi kokouksen ja kokous todettiin
lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.
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